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Jag har nu som många vet varit revisor för verksamhetsåret 13-14 och bedömde förra 

årsmötet att LUDDs Kassa och noteringar såg korrekt ut via den data jag gick igenom det 

fanns en liten felmarginal. Denna uppdagades det dock att det var ett icke noterat inköp av 

utrustning (bultsax) och korrigerades. Dock fanns avsaknad av data vid detta tillfället vilket 

då  leder mig till mötet i år vilket då jag igen gjort en ny genomgång av alla loggar. Hittade 

även att en notering hade blivit felaktigt loggad nu men den åtgärdades vid kontakt med 

kassör så har denna åtgärdats. 

Utöver detta så har jag inte hittat några fel i bokföringen och vill notera att den varit väl 

strukturerad vilket gjort den enkel att följa och kontrollera. Det fanns en mindre differans till 

ludds fördel i den fysiska kassan. Denna differans beror med stor sannolikhet på att folk tagit 

fel vid transaktioner eller att det getts mindre donationer. Jag är säker på mina 

undersökningar och kan rekommendera att föregående års styrelse får ansvarsfrihet nu. 


